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گمرکات کرمانشاه 
به حوزه نظارت ارتقا یافت

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل گمرک اســتان 
این  ارتقای جایگاه ســازمانی گمرکات  از  کرمانشاه 

استان به حوزه نظارت خبر داد.
یکی از راه های چابکی ســازمان ها، شــکل دهی مناسب 
به ســاختار سازمانی اســت؛ در این راستا گمرک جمهوری 
اســامی ایران با توجه به اهمیت و نقش ساختار بر کارکرد 
اثربخش ســازمان و همچنین ارائه خدمــات مطلوب تر به 
ارباب رجوع با نظارت معاونت توسعه سرمایه انسانی ریاست 
جمهوری نســبت به اصاح تشــکیات تفصیلی گمرکات 

کشور اقدام کرده است.
خلیل حیدری روز گذشــته با اشــاره به موضوع اصاح 
تشــکیات تفصیلــی گمرکات کشــور، از ارتقــای جایگاه 
سازمانی گمرکات استان کرمانشاه به حوزه نظارت خبر داد.
مدیرکل گمرک اســتان کرمانشاه اظهار کرد: سازمان ها 
باید با اســتفاده از راهکارهای مناسب خود را به صورت پویا 

با تغییرات محیطی وفق دهند تا قادر به بقای خود شوند.
وی ادامــه داد: یکی از بهترین روش ها بــرای مقابله با 
تغییرات محیطی، هدایت ســازمان به ســمت چابک بودن 

است.
آن گونه که حیدری می گوید، سازمانی که به شکل چابک 
طراحی شده باشد، ساختار سازمانی منحصربه فردی دارد که 
سبب می شود سازمان در انجام فرایندهای خود با اثربخشی 

بیشتری عمل کند.
بر اســاس این گزارش، حوزه نظارت گمرکات اســتان 
کرمانشاه دارای چهار گمرک کرمانشاه، پرویزخان، خسروی، 
پاوه و ســه بازارچه مرزی شوشمی، شیخ صله و سومار است 
که به گفتــه مدیرکل گمرک اســتان کرمانشــاه، گمرک 
پرویزخان در جایگاه اداره کل، گمرک خســروی در جایگاه 
مدیریت و گمرک پاوه با ساختار رئیس زیرنظر حوزه نظارت 

گمرکات استان کرمانشاه مشغول به فعالیت هستند.

محور کرمانشاه- کامیاران در صدر 
حوادث رانندگی استان کرمانشاه 

قرار دارد

استان  پلیس راه  رئیس  خبر:  گروه  ســپهرغرب، 
کرمانشاه با بیان اینکه 50 درصد از حوادث رانندگی 
سال گذشــته در 9 محور رخ داده است، گفت: مسیر 
کرمانشــاه- کامیاران در صدر حوادث رانندگی قرار 

دارد.
ســرهنگ محمد حیدری اظهار کرد: ســال گذشته در 
محور کرمانشاه- کامیاران 38 نفر جان خود را از دست داده 

و 279 نفر نیز زخمی شدند.
رئیس پلیس راه اســتان کرمانشــاه گفت: عمده سوانح 
رانندگی این محور به صورت برخورد رخ به رخ بوده که دلیل 
آن نیز دوطرفه و غیر مجزا بودن مسیرهای رفت وبرگشت و 

همچنین کم عرض بودن جاده است.
حیدری عنوان کرد: محور کرمانشــاه- اسام آباد غرب با 
29 کشــته و 450 زخمی و محور کرمانشاه- صحنه با 25 
کشــته و 253 مجروح در رتبه های دوم و ســوم محورهای 

پرُتصادف استان قرار گرفتند.
وی با بیان اینکه سال گذشته در محور کرمانشاه- روانسر 
نیز شــاهد کشته شــدن 24 نفر و زخمی شــدن 136 نفر 
بوده ایــم، گفت: محور اســام آباد غرب- حمیــل نیز با 20 

کشته و 116 مجروح جزء نقاط پرُحادثه استان است.
رئیس پلیس راه اســتان کرمانشــاه افزود: از دیگر نقاط 
پرُتصادف کرمانشاه می توان به محور بیستون- سنقروکلیایی 
با 19 کشــته و 99 مجروح و محور قصر شــیرین- سرپل 

ذهاب با 18 کشته و 124 مجروح اشاره کرد.
حیدری از کشــته شــدن 17 نفر و زخمی شدن 220 
نفــر دیگر در محور روانســر- پاوه خبــر داد و گفت: محور 
هرســین- پلیس راه بیستون نیز با 13 کشته و 111 زخمی 

جزء محورهای پرُحادثه استان است.
وی سبقت های غیر مجاز در راه های دوطرفه و درنتیجه 
برخورد رخ به رخ، همچنین واژگونی به دلیل ســرعت زیاد، 
برخورد با یکدیگر به خاطر عدم رعایت فاصله طولی مناسب 
و عدم رعایــت حق تقدم عبور در تقاطع ها و دوربرگردان ها 
را از مهم ترین علل ســوانح رانندگی استان در سال گذشته 

برشمرد.
رئیس پلیس راه استان کرمانشاه گفت: سال گذشته و در 
جریان حوادث رانندگی مجموعــا 407 نفر جان خود را از 

دست داده و چهار هزار و 770 نفر نیز زخمی شدند.

عشایر لرستان سالانه 12 هزار تن 
گوشت قرمز تولید می کنند

امور عشایری  ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر کل 
لرستان گفت: عشــایر این استان سالانه 12 هزار تن 

گوشت قرمز و 29 هزار تن شیر تولید می کنند.
ســعید کریمی با اشاره به خدمات عشایر استان لرستان 
به کشور اظهارکرد: جامعه عشایری لرستان 14 هزار و 638 

خانوار با جمعیت بیش از 84 هزار نفر است.
وی با بیان اینکه عشــایر لرستان به صورت کوچ رو، نیمه 
کوچ رو و ســاکن زندگی می کنند، افزود: عشایر استان یک 
میلیون و 500 هزار دام دارند و در همین راســتا سالانه 12 

هزار تن گوشت قرمز و 29 هزار تن شیر تولید می کنند.
مدیر کل امور عشــایری لرســتان اظهار کرد: عاوه بر 
محصولات لبنی، عشــایر لرستان ســالانه بیش از یک هزار 
کیلوگرم پشــم، 18 تن عسل و 17 تن روغن حیوانی تولید 
می کنند و بر همین اســاس می توان گفت عشــایر ســهم 

بسزایی در بخش تولید استان دارند.
کریمی با اشــاره به اینکه عاوه بر بحث دامداری عشایر 
در حوزه کشاورزی نیز فعالیت دارند، تصریح کرد: 185 هزار 
هکتار از اراضی کشــاورزی استان تحت مالکیت عشایر بوده 
که از این میزان زمین سالانه 130 هزار تن انواع محصولات 

کشاورزی تولید می شود.
وی خاطرنشــان کــرد: میــزان ارزش تولیــد ناخالص 
محصولات عشایر لرستان از کشاورزی گرفته تا دامی بیش 

از 600 میلیارد تومان است.

خبــر

7 ماه حقوق معوق کارگران شهرداری 
بروجرد پرداخت شد

سپهرغرب، گروه خبر: شهردار بروجرد با اشاره به 
وجود نیروهای مازاد در شــهرداری این شهر، گفت: 
هفت ماه حقوق معوق کارگران شــهرداری بروجرد 

پرداخت شد.
رحیــم جافری اظهــار کرد: نیــروی انســانی یکی از 
ســرمایه های اصلی در مدیریت شــهرداری اســت که باید 
حضور آنان دیده شــود؛ مطالبات انباشته  شده از سال های 
گذشــته، عدم برنامه ریزی دقیق بــرای پرداخت و کاهش 
انگیزه کارکنان باعث شده تا نظم و انسجام لازم در مدیریت 

شهری وجود نداشته باشد.
وی ضمن بیان اینکه یکی از عمده برنامه ها با هماهنگی 
مدیران محلی، شهرستانی و همچنین اعضای شورای شهر 
بحث پرداخت مطالبات کارکنان است، افزود: اگر بخواهیم با 
روش های نوین امروزی شهرداری را اداره کنیم، شاید بالغ بر 
6 برابر نیروی مازاد در شــهرداری داریــم؛ از طرفی غیر از 
مازاد بودن نیروها، تخصص مرتبط با وظایفشــان نیز ندارند 

که این خود یک معضل است.
شــهردار بروجرد ضمن اشاره به شــروع اصاح ساختار 
شــهرداری، عنوان کرد: پرداخت مطالبات کارکنان برایمان 
اهمیت زیادی داشــت، به  همین دلیل ســعی کردیم هفت 
ماه حقوق و مزایا را پرداخت کنیم و از طرف دیگر مســئله 
کارکنانی است که به سن بازنشستگی رسیده اند که سوابق 

دارند و پیگیر امور بیمه ای خود هستند.
وی بیــان کرد: شــهرداری حدود پنج الــی 6 میلیارد 
تومان به تأمین اجتماعی بدهی داشــت که با پیگیری های 
به عمل آمده، مدیرکل تأمین اجتماعی لرســتان با ما تعامل 

کرد و بحث جریمه را مورد بخشودگی قرار داد.
جافری با بیان اینکه مأموریت شــهرداری فقط پرداخت 
حقــوق کارکنــان نیســت و در مقابل عوارضــی که مردم 
شــهرمان پرداخت می کنند بایستی خدماتی هم ارائه شود، 
گفت: زیرساخت های شهر و زیباســازی باید توسعه یابد و 
بازسازی و نوسازی شهر نیز انجام شود؛ اگر عوارض پرداخت 
شود اما در مقابل کاری صورت نپذیرد، حق الناس را رعایت 

نکرده ایم.
شــهردار بروجرد با اشــاره به ایجاد انضبــاط مالی در 
شــهرداری و کاهش شــب کاری ها و اضافه کاری های غیر 
ضروری، خاطرنشــان کرد: برنامه  ما این اســت که حقوق 
معوقه نداشته باشیم، مطالباتمان را که از شهروندان دریافت 
کنیم، حقوق واقعی کارکنان به روز باشــد و مرتب نســبت 
به برون ســپاری و کاهش هزینه های جاری اقدام کنیم؛ اگر 

این گونه نباشیم، زیباسازی در سطح شهر اجرا نمی شود.
جافری با تأکید بر اینکه انضباط اداری باید در شهرداری 
بروجرد رعایت شود، اظهار کرد: لازمه این کار آن است که 
همکاران به موقع در محل کار خود حضور داشــته باشند و 
تمام قد در خدمت مردم و پاسخگوی مراجعین خود باشند؛ 
متأســفانه برخی از همکاران در شــهرداری و سازمان های 
مختلف وابسته ساعت 9 صبح سر کار آمده و 12 ظهر محل 
کار را ترک می کنند، این امر باعث شده تا حقوق شهروندی 

نادیده گرفته شود.

مدیرعامل آب منطقه ای کرمانشاه:
اتمام پروژه آبشوران کرمانشاه 

نیازمند 250 میلیارد تومان 
اعتبار است

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرعامل آب منطقه ای 
کرمانشاه با بیان اینکه اتمام پروژه آبشوران نیازمند 
250 میلیــارد تومان اعتبار اســت، گفت: عملیات 
اجرایی این پــروژه ظرف یک ماه آینده و در قطعات 

مختلف آغاز می شود.
بهرام درویشــی با اشاره به پروژه ســاماندهی آبشوران، 
اظهار کرد: این پروژه در قســمت هایی ازجمله بالادســت 
میدان آزادگان، سرشاخه کانی روزان، سراب قنبر و بزرگراه 

امام )ره(، انجام شده و بخش هایی نیز باقی مانده است.
وی افزود: یکی از مهم ترین قسمت های باقی مانده همین 
مجرای سرپوشیده حد فاصل سه راهی برق تا میدان وزیری 

است.
مدیرعامــل آب منطقه ای کرمانشــاه ادامه داد: ســال 
گذشته برای این قســمت یک پیمانکار انتخاب کردیم، اما 
به دلیل مشــکات اقتصادی که به یک باره در کشور اتفاق 
افتاد و وضعیت اعتباری طرح، نتوانســتیم سال گذشته کار 

را شروع کنیم.
     آغاز عملیات اجرایی آبشــوران ظرف یک 

ماه آینده
وی از برنامه ریزی برای ساماندهی این بخش از آبشوران 
خبــر داد و تصریح کرد: نهایتاً ظرف یک ماه آینده عملیات 
اجرایــی این قطعه را به تنــاوب و در قالب قطعات مختلف 
شروع خواهیم کرد و امیدواریم که مسائل و مشکات مالی 

جلوی اجرای پروژه را نگیرد و بتوانیم ادامه دهیم.
این مقام مسئول بیان کرد: برای قسمت های باقی مانده 
نیز برنامه، هدف و طرح داریم و سیاســت گذاری آن انجام 
شده که این موضوع مســتلزم تأمین منابع مالی مورد نیاز 

است.
درویشــی تصریح کرد: اگر منابع مالی مورد نیاز تأمین 
شــود، ما می توانیم کارمان را با ســرعت و شدت بیشتری 

پیش ببریم.
وی اعتبار مورد نیاز بــرای اجرای بخش های باقی مانده 
از آبشــوران در شرایط کنونی را حدود 250 میلیارد تومان 
عنوان کرد و گفت: ما در حال حاضر به این اعتبار نیاز داریم 

که بتوانیم پروژه را به پایان برسانیم.
مدیرعامل آب منطقه ای کرمانشاه در پایان تصریح کرد: 
اگر تورمی پیش بیاید و اتفاقاتی مشــابه ســال گذشته رخ 

دهد، ممکن است این عدد دستخوش تغییراتی شود.

خبــر

خبر

کلان شهر کرمانشاه کمتر از سرانه استاندارد فضای سبز دارد
ســپهرغرب، گروه خبــر: مدیرعامل 
ســازمان ســیما، منظر و فضای ســبز 
کمبود  به  اشــاره  با  کرمانشاه  شهرداری 
سرانه فضای سبز در این کلان شهر، گفت: 
بیش  کرمانشاه  سرانه فضای سبز شــهر 
از هشــت مترمربع است که باید آن را به 

سرانه 12مترمربع استاندارد رساند.
فرامــرز رحمتی زاده بــا بیــان اینکه برای 
رسیدن به اســتاندارد فضای سبز باید چندین 
هکتار زمین در اختیار داشــته باشــیم، اظهار 
کرد: برای دســتیابی به این ســرانه استاندارد، 
فضای ســبز به صورت کمربند و حاشــیه سبز 
در اطراف مناطقی همچــون رودخانه ها درنظر 

گرفته می شود.
مدیرعامل ســازمان ســیما، منظر و فضای 
ســبز شــهرداری کرمانشاه با اشــاره به برنامه 
هدفمند بــرای ایجاد فضای ســبز با تراکنش 

مناســب در تمامی قسمت های شهر کرمانشاه، 
گفت: برای رســاندن شهر به ســرانه استاندارد 
ســاخت پارک های محلی در مناطقی که ازنظر 
فضای سبز کمبود دارند، اجرایی شده و کاشت 
گونه های مختلف در ادارات و مدارس نیز انجام 

شده است.
رحمتــی زاده افزود: کا ن شــهر کرمانشــاه 
با ســرانه فضای ســبز بیش از هشت مترمربع، 
جزء شهرهای دارای سرانه فضای سبز کشوری 
مناسب اســت که با تاش و همیاری مسئولان 
عاوه بر حفظ سرانه فضای سبز موجود، توسعه 

فضای سبزی را در برنامه داریم.
وی بــا بیان اینکــه تاکنــون 40 هکتار از 
مجموعه ســراب قنبر در جنوب شهر کرمانشاه 
درختکاری شــده اســت، بیان کــرد: یکی از 
مشــکات در مســیر ایجاد فضای سبز، منابع 
آبی بوده که برای توسعه فضای سبز به آن نیاز 

داریم؛ زیرا منابع آبی در شهر کرمانشاه به دلیل 
کمبود در آب های زیرزمینی، همچنان با مشکل 

مواجه است.
مدیرعامل ســازمان ســیما، منظر و فضای 
سبز شهرداری کرمانشاه با بیان اینکه زیرسازی 
راه های ارتباطی ســراب قنبــر در حال انجام 
اســت، گفت: دو کیلومتر از جاده مسیر پارک 
جنگلی ســراب قنبر زیرسازی و سپس آسفالت 
شده و امسال دو کیلومتر دیگر در حال تکمیل 

و آسفالت است.
رحمتی زاده افزود: شــهر کرمانشاه به علت 
جمعیــت میلیونی خــود باید چهــار میلیون 
مترمربع فضای ســبز داشته باشــد تا بتوانیم 

سرانه فضای سبز را به 12مترمربع برسانیم.
وی با بیان اینکه اعتبار توســعه فضای سبز 
آخرین مرحله آن است، خاطرنشان کرد: زمین 
و منابع زیرزمینی از اولویت اصلی ایجاد فضای 

ســبز اســت که بعد از آن ها نوع فضای ســبز 
همچــون ایجاد درخــت، گل و چمن با برآورد 

هزینه مشخص می شود.
وی تصریح کرد: هزینه های هنگفت و بالای 
نگهداری فضای ســبز، طولانی شــدن اجرای 
طرح هــا، تأمین منابع مالی برای اجرا و تخریب 
فضای ســبز به دلیل تعریض معابــر، تخریب 
باغات و تغییر کاربری ها، از مهم ترین مشکات 

فرا روی فضای سبز شهری است.
وی بــا تأکید بر فرهنگ ســازی در زمینه 
توســعه و نگهــداری از فضای ســبز، گفت:  
شــهروندان باید به زیبایی فضاهای شــهری 
اهمیت دهند و در امر توســعه فضای ســبز 
و زیباســازی شــهری همراه مسئولان بوده و 
در ایــن زمینه نقش آفرینــی کنند تا همگان 
بتوانند از ثمرات توسعه فضای سبز برخوردار 

شوند.

اما و اگرهای بهسازی دیواره ساحلی خرم آباد
شهرداری توان انجام کار ندارد

ساحلی  دیواره  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
خرم آباد در ســیل اخیر خسارات زیادی 
دید و هم اکنون با گذشت یک ماه پس از 
ســیل، اقدام قابل توجهی برای بازسازی 
آن انجام نشــده و هر لحظه ممکن است 
خطرآفرین باشــد؛ این در حالی است که 
تکمیل  در  شهرداری  ناتوانی  از  مسئولان 

این پروژه خبر می دهند.
خرم رود به عنــوان یکی از ظرفیت های مهم 
درصورت برنامه ریزی می توانست به یک جاذبه 
گردشگری تبدیل شود. این رودخانه ظرف چند 
ماه گذشــته با طغیان خود شــاید خشمش را 
نســبت به تجاوز به حریم و بستر نشان داد که 
سبب وارد شدن خســارت های زیادی به شهر 

شد.
پــس از ســیاب بهمن مــاه بســیاری از 
کارشناســان نسبت به وقوع ســیاب گسترده 
در خرم آباد هشــدارهایی داده بودند؛ به منظور 
جلوگیــری از بروز یک فاجعــه اقداماتی مانند 
تخریب پل هــای موقت انجام گرفــت، اما این 
اقدامات کافی نبود و با تخریب دیواره ســاحلی 
در قســمت های مختلف، خروش خــرم رود را 

مشاهده کردیم.
حال با گذشــت حدود یک ماه از ســیاب 
فروردین ماه، اما شــهروندان از عدم بازســازی 
دیواره ساحلی گایه دارند؛ زیرا عاوه بر نگرانی 
از بروز ســیلی دیگر، منظــره نامطلوبی را نیز 

ایجاد کرده است.
باید  متولی  به عنــوان  شــهرداری خرم آباد 
هرچه ســریع تر و قبل از شــروع بارندگی های 
فصل پاییز بازسازی دیواره ساحلی را در دستور 
کار خــود قرار داده و نگــذارد این موضوع نیز 
مانند دیگــر پروژه ها به بهانه نبــود اعتبار در 

محاق قرار گیرد.
     ضرورت جلوگیــری از ورود آب 

به شهر
یک مدرس دانشــگاه معتقد اســت که هر 
میزان دیواره ساحلی بازسازی و مستحکم شود، 
اما با یک ســیاب دیگر بدون شــک خساراتی 
به بار می آیــد؛ زیرا رودخانه جــواب این حجم 
از ســیاب را نمی دهد، بنابراین هر میزان هم 

هزینه کنند، نتیجه بخش نخواهد بود.
حمید باباعلــی تأکید کرد: مهم ترین راهکار 
این اســت که از ورود آب به شــهر جلوگیری 
شــود، بنابراین احداث ســد تنگ شبیخون و 
اجرای عملیات آبخیزداری در بالادســت بسیار 

مهم است.
وی با بیــان اینکــه شــهرداری به تنهایی 
نمی توانــد کاری از پیش ببــرد، تصریح کرد: 
بنابراین همه دستگاه ها باید به این قضیه ورود 
کرده و با هم افزایی اجازه ندهند ســیاب وارد 

شهر شود.
این مدرس دانشگاه گفت: ظرف سه ماه اخیر 
سه ســیل پنجم بهمن ماه، پنجم فروردین ماه و 
12 فروردین ماه را داشــته ایم و ممکن است با 

شــروع بارندگی ها در پاییز ایــن تعداد افزایش 
پیدا کند.

باباعلــی با اشــاره بــه اینکه طبــق قانون 
منابع طبیعی، امور آب و جهاد کشــاورزی نباید 
اجازه ورود آب به شهر را بدهند، افزود: بندهای 
انحرافی بایــد ایجاد شــود، همچنین آب های 

بالادست به  جاهای دیگر منتقل گردد.
     جلوگیری از ساخت وساز در حریم 

رودخانه
یک کارشناس ارشــد آبخیزداری اداره کل 
منابع طبیعی و آبخیزداری لرســتان نیز با اشاره 
به اینکــه یکی از وظایــف منابع طبیعی حفظ 
جنگل و کنترل ســیاب در بالادســت است، 
گفت: بر این اساس امسال در شمال خرم آباد در 
ســه حوزه مطالعه و اجرای عملیات آبخیزداری 

را خواهیم داشت.
احســان ســهرابی تأکید کــرد: من نقش 
عملیــات آبخیــزداری را در کنترل ســیاب 
می پذیرم، اما شهرداری نیز به عنوان متولی باید 
چنــد کار انجام دهد؛ نخســت دیواره را بلندتر 
از حــد فعلی احداث کنــد، دوم اینکه حریم و 
بستر رودخانه تعریف شده و اجازه ساخت وساز 

داده نشود.
     240 میلیارد تومان خســارت به 

دیواره ساحلی
معــاون عمــران و حمل ونقــل و ترافیــک 
شــهرداری خرم آبــاد نیز گفت: بروز ســیاب 
متأسفانه قسمت عمده ای از دیواره مانند پارک 
ساحلی، خضر و کرگانه را به طور کامل تخریب 
کرده اســت؛ همچنین بخشــی نیز که تخریب 
نشــده، زیر آن بر اثر آبشســتگی در آســتانه 
تخریب بوده و نیاز به بازســازی و مرمت کامل 

دارد.
خســرو اتابک افزود: نقاط حســاس مانند 
پارک ســاحلی را به منظور حفاظت و همچنین 
نما، سنگ چینی کرده ایم؛ اما در بعضی نقاط به 
دلیل نبود راه دسترســی و عرض کم رودخانه، 
امکان ســنگ چینی اندک بود که در این مورد 

می توان به کرگانه اشاره کرد.

     شهرداری نمی تواند
وی خســارت واردشــده به دیواره ساحلی 
را 240 میلیــارد تومان عنــوان و تصریح کرد: 
شــهرداری با توجه به شرایط مالی توان تأمین 
اعتبار مورد نیاز را برای بازسازی ندارد، واقعیت 
این بوده که از توان شهرداری خارج است، مگر 

استانداری پای  کار باشد.
معاون عمران حمل ونقل و ترافیک شهرداری 
خرم آباد بــا بیان اینکه برای بازســازی دیواره 
مشــاور را انتخاب کردیم، افزود: وی هم اکنون 
در حال طراحی است و امیدواریم تا پایان فصل 

بهار این طرح آماده شود.
اتابک بیان کرد: واقعیت این اســت که اگر 
کمک های اســتانداری در میان نباشــد، امکان 
دارد که پروژه بازسازی دیواره سرانجامی نداشته 
باشــد؛ هرچند تاش می کنیم قسمت هایی که 
صددرصد تخریب شــده را بازسازی کنیم، اما 
نمی توانیم برای قســمت هایی که در آســتانه 

تخریب است، کاری انجام دهیم.
وی گفت: پــس از ســیل 12 فروردین ماه 
میزان خسارت را به استانداری اباغ کردیم، اما 
تاکنون خبری نشده و شهرداری باید بر اساس 
بودجه مصوب پیش برود؛ برای این کار نیز باید 
اصاحیه بودجه داشته باشــیم و یا استانداری 

کمک کند.
این مقام مســئول با اشــاره به اینکه بیشتر 
قســمت هایی که آســیب دیدند از قبل ضعف 
داشتند، عنوان کرد: به عنوان نمونه زیر یا پشت 
دیوار خالی  شــده و یا اینکه زهکش مناســبی 
نداشــته اســت، بنابراین در طرح جدید همه 

جوانب درنظر گرفته می شود.
     هشدار داده بودیم

رئیس کمیســیون عمران شــورای اسامی 
شــهر خرم آباد نیز با بیــان اینکه چند ماه قبل 
از وقوع ســیاب به دستگاه های نظارتی هشدار 
دادیــم که منتظر تخریب دیواره های ســاحلی 
باشید، گفت: هم اکنون نیز دیواره ها در معرض 
خطر هســتند، زیرا مصالح به کار برده شــده از 
سنگ است و درصورت آبشستگی همین سنگ 

که فاکتور سازه ای است، بای جانش می شود؛ 
خیلی از مشکاتی که برای دیواره ایجاد شد، به 

دلیل آبشستگی پایه ها بود.
ســجاد بابایی افزود: پس از وقوع ســیاب 
و تخریب دیواره ســاحلی به شــهرداری اعام 
کردیم برنامــه ای برای مقاوم ســازی دیواره و 
همچنین بهســازی قســمت هایی که تخریب 
شده، ارائه کند؛ همچنین برای قسمت هایی که 

آبشستگی دارد، طرحی داشته باشد.
وی با تأکید بر این موضوع که برای بازسازی 
دیواره ها باید از بتن استفاده شود و دیگر سنگ 
به کار برده نشــود، تصریح کرد: شهرداری باید 
مشــاوری برای این کار درنظر گیرد که با توجه 
به اهمیت موضوع درخواست ما انتخاب مشاور 
و پیمانکار واجد شــرایط در ســریع ترین زمان 

ممکن بود.
     مردم از ما کار می خواهند

رئیس کمیســیون عمران شــورای اسامی 
شــهر خرم آباد خاطرنشان کرد: شهروندان از ما 
نمی پذیرند و منتظــر نمی مانند که چه زمانی 
بودجه عمرانی تأمین می شــود که کار را شروع 
کنیم؛ بنابراین چاره ای جزء اســتفاده از بودجه 
جاری شــهرداری نداریــم و قطعاً تــا قبل از 

بارندگی های پاییز باید کار را تمام کنیم.
بابایی عنــوان کرد: ما هم بــه این موضوع 
واقف هســتیم که شــهرداری بــا اعتبار 100 
میلیارد تومانی و خسارت 800 میلیارد تومانی 
نمی تواند کاری از پیش ببرد؛ در جریان ســیل 
سه پل تخریب، 40 کیلومتر جاده ساحلی بر اثر 
گل ولای نابود و هزینه 800 میلیارد تومانی به 

شهرداری تحمیل شد.
وی با اشــاره به اینکــه از یک طرف پول 
نداریم و از طرف دیگر مردم انتظاراتی دارند، 
تأکید کــرد: با وجودی که ناچار هســتیم با 
بودجه جاری شــروع کنیم، اما از سوی دیگر 
قانونی داریــم مبنی بر اینکه پس از بســتن 
قرارداد بودجــه جاری، نمی تــوان از بودجه 
عمرانی اســتفاده کرد و مــا این موضوع را به 
وزارت کشــور و اســتانداری اعام کردیم تا 

مشکل را حل کنند.
این عضو شــورای اســامی شــهر اما در 
مــورد مصالحی که باید در بازســازی دیواره 
به کار برود، گفت: پیشنهاد ما استفاده از بتن 
اســت، زیرا پایداری بیشتری نسبت به سنگ 
دارد که امیدواریم بــا تکمیل طرح و انتخاب 

پیمانکار، این موارد مدنظر قرار گیرد.
بابایــی درخصوص منازلی کــه در حریم 
رودخانــه قرار دارند نیز افزود: حریم رودخانه 
بر اســاس طرح جامع مشــخص بــوده، اما 
مشــکل اینجاست که شــهرداری توان خرید 
ندارد؛ زیرا اگر پول داشــت، خیابان انقاب و 
دروازه الشتر را بازگشایی می کرد. تنها کاری 
که شــهرداری می تواند انجام دهد این است 
که به خانه های تخریبی مجوز ســاخت مجدد 

ندهد.

رئیس سازمان بسیج سازندگی کرمانشاه خبر داد:

پرداخت تسهیلات اشتغال زایی به بیش از 4 هزار نفر
سازمان  رئیس  خبر:  گروه  سپهرغرب، 
از  کرمانشاه  اســتان  ســازندگی  بسیج 
حوزه  در  اشتغال زایی  تسهیلات  پرداخت 
اقتصاد مقاومتی به چهار هزار و 29 نفر در 

این استان خبر داد.
سرهنگ حســین قبادی بصیر روز گذشته 
در نشســت خبری که در محل سازمان بسیج 
سازندگی اســتان کرمانشاه برگزار شد، اظهار 
کرد: بسیج ســازندگی در سال 79 به فرمان 
مقام معظم رهبری شــروع به کار کرد و طی 
20 ســال خدمت به بالندگی و بلوغ رســیده 

است.
استان  ســازندگی  بسیج  ســازمان  رئیس 
کرمانشــاه افزود: در بحث اقتصــاد مقاومتی 
و در عرصه های مختلــف به خصوص تولیدات 
توانمندسازی  ازجمله  برنامه هایی  روســتایی، 

افراد را در دستور کار داریم.
قبادی بصیــر از آمــوزش 15 هزار و 321 
نفر در عرصه های مختلف اقتصاد مقاومتی در 
10 رشــته خبر داد و گفت: در بحث اقتصاد 
مقاومتی 49 میلیارد تومان وام های کم بهره و 
سهل الوصول به چهار هزار و 22 نفر پرداخت 

کردیم.
وی بــا بیــان اینکه در دهکــده اقتصادی 
توانســتیم بــه جوانان جرئت و جســارت در 
انجام کار دهیم، بیــان کرد: در این مجموعه 
25 رســته فعالیت دارند که زمینه اشــتغال 
مســتقیم بــرای 150 نفــر و غیر مســتقیم 

برای250 نفر فراهم شده است.

استان  ســازندگی  بسیج  ســازمان  رئیس 
کرمانشــاه گفت: طی این 10 سال در حوزه 
محرومیت زدایــی بر روی 11 هــزار و 839 
پــروژه کار کردیــم کــه به ایــن منظور 95 
میلیارد تومان توسط سپاه استان هزینه شده 

است.
قبادی بصیــر از دیگــر اقدامــات بســیج 
ســازندگی طــی این مــدت ســخن گفت و 
یادآور شــد: تکمیل و احداث 9 هزار و 235 
منزل، 439 مســجد، 58 خانه عالم، 64 پل 
روســتایی، 51 مدرســه،25 خانه بهداشت و 

هشت سیل بند، ازجمله این خدمات است.
وی عمده فعالیت های بســیج سازندگی را 
و  اشتغال زایی، محرومیت زدایی  در سه محور 

کمــک به دولت عنوان کــرد و افزود: در این 
راســتا 23 طرح آبخیزداری و کمک به منابع 

آب داشتیم.
استان  ســازندگی  بسیج  ســازمان  رئیس 
کرمانشــاه با اشــاره به فعالیــت 220 گروه 
جهادی در اســتان کرمانشــاه، گفت: امسال 
درنظر داریم گروه جهــادی محله محور را در 
حوزه اســتحفاظی پایگاه ها تشکیل دهیم که 
مشــکات محله ها شناسایی شود و برای رفع 

برنامه خوبی تدوین کنند. آن ها 
قبادی بصیر بــه فعالیت گروه های جهادی 
در حوزه ســامت نیز اشــاره و بیان کرد: در 
طول 9 ســال یک هزار و 865 تیم بهداشتی 
و پزشــکی در حوزه ســامت فعالیت کردند 

که 181 هزار و 718 نفر پزشــک عضو دارند 
و تاکنــون یک هــزار و 135 عمــل جراحی 
به صورت رایگان توســط آن ها صورت گرفته 

است.
مســئول سازمان بسیج ســازندگی استان 
بیمارســتان   26 همچنین  افزود:  کرمانشــاه 
صحرایی در نقاط مختلف اســتان برپا کردند 

که خدمات شایان توجهی را ارائه می دهند.
وی از برپایی دوره های آموزش و مشــاوره 
جهــت پیشــگیری از آســیب های اجتماعی 
ســخن گفت و ابراز داشــت: ازجمله خدمات 
ایــن گروههای جهــادی آمــوزش 37 هزار 
و 735 نفــر در حــوزه مقابله با آســیب ها و 

می باشد. اعتیاد  تهدیدهای 
وی در ادامه به اقدامات انجام شــده توسط 
گروههای جهادی در ســیل اســتان کرمانشاه 
اشــاره کرد و بیان داشــت: بالغ بــر 909 نفر 
بسیجی به اقدامات جهادی در مناطقی از استان 
کرمانشــاه که درگیر سیل بودند، پرداختند که 
امداد رسانی به مردم را بافاصله پس از بحرانی 
شدن مساله انجام دادند و در اقداماتی از جمله 
جلوگیری از ورود ســیل به مناطق مســکونی، 
باز کردن مســیرها، ایجاد سیل بند، کمک در 
ســاخت پل، توزیع اقام و بســته های غذایی، 

جابجایی وسایل و … فعالیت کردند.
وی همچنیــن گفت: گروههــای جهادی 
ازقبیل  ارائه خدماتی  در  اســتان کرمانشــاه 
توزیع بســته های غذایی و اقام به استان های 

دادند. انجام  لرستان خدمات چشمگیری 


